



### Terms and Conditions (Manchester United Credit Card Campaign- Win a Car)

1. All Commercial Bank Manchester United Co-branded Credit Cardholders (both primary and supplementary cardholders) are eligible to participate in and join this Promotion.
2. The following are excluded from the draws to be held in connection with this Promotion: Staff, Corporate and Lodged cardholders,
3. During the campaign period, every newly issued Manchester United Credit card will get one entry to the lucky draw.
4. During the campaign period, every QR 3,000 of retail purchases made using the Manchester United Credit Carder to one (1) entry for the draw. Customer need not spend QR 3,000 in a single transaction. Cumulative transaction will qualify. For avoidance of doubt, if a customer does 10 transactions amounting to QR 7,000 during the campaign period, he will get 2 entries to the draw.
5. During the campaign period, a Manchester United Credit Cardholder who buys a vehicle from Jaidah Motors will earn three (03) entries to the lucky draw. Jaidah Motors will send the Bank the QID of all vehicle purchases done during the campaign. Commercial Bank will award the draw entries to customers who have Manchester United Cards.
6. The Promotion shall start from 19 April 2015 and end on 15 July 2015 (the **Promotion Period**).
7. All winners will be notified by Commercial Bank by email, post or by phone.
8. One winner will get the grand prize which is a Chevrolet Camaro car. Another 40 winners will get a signed Manchester United T shirt

## الشروط والأحكام الخاصة بحملة البطاقات الائتمانية- أريح سيارة مع بطاقة مانشستر يونايتد الائتمانية

- 1- جميع حملة بطاقة مانشستر يونايتد الائتمانية يحق لهم المشاركة في الحملة.
  - 2- يستثنى من الحملة جميع البطاقات الائتمانية الأخرى ومن ضمنها بطاقات الشركات.
  - 3- سيحصل حملة بطاقة مانشستر يونايتد الائتمانية الجدد والذين يقومون بإصدار بطاقاتهم وتفعيلها خلال فترة الحملة على فرصة واحدة في السحب.
  - 4- بالنسبة لحملة بطاقات مانشستر يونايتد الائتمانية الحاليين والجدد، سيحصل حامل البطاقة على فرصة واحدة في السحب عند استخدام البطاقة بمبلغ 3000 ريال قطري في عمليات الشراء ( سواء محليا أو عالميا أو من خلال التسوق على الإنترنت). يمكن الوصول لمبلغ ال 3000 ريال قطري من خلال استخدام البطاقة في عملية واحدة أو عدة عمليات. إذا كان الإنفاق على البطاقة في عمليات الشراء 5900 ريال قطري، سيحصل حامل البطاقة على فرصة واحدة فقط.
  - 5- عند قيام حملة بطاقة مانشستر يونايتد الائتمانية بشراء سيارة من شركة الجيدة للسيارات خلال فترة الحملة سيحصلوا على فرصة إضافية في السحب. ستقوم شركة الجيده في نهاية الحملة بإرسال قائمة بأرقام البطاقات الشخصية للعملاء الذين قاموا بشراء السيارات للبنك التجاري والذي بدوره سيتم منح العميل حامل بطاقة مانشستر يونايتد الائتمانية فرصة إضافية في السحب.
  - 6- تبدأ الحملة بتاريخ 19 أبريل 2015 وتنتهي بتاريخ 15 يوليو 2015
  - 7- سيتم إعلام العملاء الراغبين من خلال البريد الإلكتروني او الإتصال الهاتفي او البريد
- فائز آخر على قميص نادي مانشستر يونايتد 40 سيحصل العميل الفائز بالجائزة الكبرى على سيارة شيفروليه كامارو وسيحصل موقع من أحد لاعبي الفريق.